

ICK BIN BERLINER

110% Berlin



Über 400 typisch-originale Berliner Spezialitäten aus mehr als vierzig verschiedenen Berliner Food- und Getränkemanufakturen!

Besuche uns in unserem schönen Laden! Direkt im historischen Nikolaiviertel - zwischen dem Roten Rathaus und dem Schloss.

More than 400 typical original specialties of Berlin from more than 40 different food- and drink manufacturies.

Visit us in our beautiful store located directly in the historic Nikolaiviertel between Rotes Rathaus and Schloss.



Jetzt umsehen / Shop now:

www.ick-bin-berliner.de

Rathausstraße 19 Mo – Sa 11:00 bis 19:00 Uhr
10178 Berlin Tel. +49 30 6447 5046

HOP OFF... AND EXPLORE

MADAME TUSSAUDS BERLIN LINE 1 6

Experience your one-of-a-kind WOW moment. Totally interactive sets, amazing costumes and modern techniques let you immerse deeply into the universe of your favourite celebrities.

Erlebe jetzt deine WOW-Momente. Interaktiv kannst du dank beeindruckender Kulissen, aufwendigen Kostümen, aufregender Musik und modernster Technik noch tiefer in die Welt deiner Lieblingsstars eintauchen.



BERLIN DUNGEON LINE 1 3 LINE 2 6

The Berlin Dungeon is a uniquely thrilling attraction that will whisk you way back into the city's most perilous past. A journey through over 800 years of Berlin's history.

Das Berlin Dungeon ist eine einzigartige und spannende Attraktion, die dich zurück in die gefährliche Vergangenheit von vor über 800 Jahren katapultiert.



AQUADOM & SEA LIFE BERLIN LINE 1 3 LINE 2 6

Come nose to nose with 5.000 dazzling creatures in 37 lifelike fresh and saltwater pools!

Mehr als 5.000 Meeresbewohner in 37 naturgetreu gestalteten Süß- und Salzwasserbecken erwarten dich.



LEGOLAND® DISCOVERY CENTRE BERLIN LINE 1 16

The ultimate indoor LEGO® playground offers different stations to play, create and build with no limits to your creativity and fantasy.

Der ultimative Indoor LEGO® Spielplatz erwartet euch mit tollen Stationen und Spielbereichen, in denen eurer Kreativität und Fantasie keine Grenzen gesetzt sind.



LITTLE BIG CITY BERLIN LINE 1 3 LINE 2 6

At Little BIG City, the unique history of Berlin becomes an exciting experience for everyone.

Im Little BIG City Berlin wird die einmalige Geschichte der Hauptstadt selbst für den größten Geschichtsmuffel zu einem spannenden Erlebnis.



KÖRPERWELTEN / BODY WORLDS LINE 1 3 LINE 2 6

The Body Worlds museum presents more than 200 unique plastinates that show the function of individual organs as well as common diseases.

Das Menschen Museum präsentiert mehr als 200 einzigartige Plastinate, die die Funktion einzelner Organe sowie häufige Krankheiten zeigen.



DDR MUSEUM / GDR MUSEUM LINE 1 3 LINE 2 6

We show the everyday life of a past state to touch.

Wir zeigen den Alltag eines vergangenen Staates zum Anfassen.



DEUTSCHES SPIONAGEMUSEUM / GERMAN SPY MUSEUM LINE 1 16

The German Spy Museum Berlin gives a unique insight into the gloom of espionage right where the Wall once divided the city.

Wo bis 1989 die Berliner Mauer die Stadt teilte, gibt das DEUTSCHE SPIONAGEMUSEUM einen einzigartigen Einblick in das Schattenreich der Spionage.



MERCEDES PLATZ LINE 2 3

Show you ticket and get discount in restaurants, shops & bars. For more information, visit www.mercedes-platz.de

Zeigen Sie Ihr Ticket und erhalten Sie Rabatte in Restaurants, Shops & Bars. Mehr Informationen unter www.mercedes-platz.de



Eco-Friendly Buses!

HOP ON
HOP OFF

BUS & BOAT SIGHTSEEING



7 ROUTES
38 STOPS

- INCLUDING
- ALEXANDERPLATZ
 - BRANDENBURGER TOR
 - CHECKPOINT CHARLIE
 - EAST SIDE GALLERY
 - FERNSEHTURM
 - KURFÜRSTENDAMM

24/48 h
Ticket's



Stromma Deutschland GmbH
Strausberger Platz 2, 10243 Berlin, Germany
Tel: +49 (0)30 622 019 51
berlin@stromma.com



facebook.com/StrommaDeutschland
instagram.com/StrommaDeutschland
[tripadvisor Stromma Berlin](https://tripadvisor.com/StrommaDeutschland)
www.stromma.com/berlin



BEST RATES
ONLINE

WINTER 2019/2020

STROMMA.COM

STROMMA BERLIN AR



🇬🇧 Add a new dimension to your sightseeing tour, with our mixed reality app, Stromma Berlin AR! Names of places, historic imagery of neighbourhoods, interior or aerial pictures of buildings will magically pop up on your smartphone – in real time, as you are passing by on our bus. Simply download, “Stromma Berlin AR” from the App Store or Google Play Store, to explore Berlin in this fun new way.

🇩🇪 Fügen Sie Ihrer Sightseeing-Tour eine neue Dimension hinzu, mit unserer Mixed Reality-App, Stromma Berlin AR! Namen von Sehenswürdigkeiten, historische Bilder von Stadtvierteln sowie Innen- oder Luftaufnahmen von Gebäuden erscheinen wie von Zauberhand auf Ihrem Smartphone – in Echtzeit, wenn Sie mit unserem Bus vorbeifahren. Laden Sie “Stromma Berlin AR” einfach vom App Store oder Google Play Store herunter, um Berlin auf diese unterhaltsame neue Art und Weise zu entdecken.

HOP ON - HOP OFF

BY BUS

🇬🇧 Discover Berlin's most iconic sights and attractions. Get on and off as much as you like to explore Germany's vibrant capital at your very own pace. **To turn your trip into an unforgettable experience, we have two bus lines. While your ticket is valid, you can ride on all of our hop-on hop-off buses frequenting both tours.**

🇩🇪 Entdecken Sie auf unserer Hop On-Hop Off Stadtrundfahrt die bekanntesten Sehenswürdigkeiten Berlins. Genießen Sie die Möglichkeit nach Belieben ein- und auszusteigen, um die vielfältigen Geschichten der Hauptstadt Deutschlands zu erleben. **Damit Ihre Reise zu einem unvergesslichen Erlebnis wird und um Ihnen alle wichtigen Highlights der Stadt zu zeigen, nehmen unsere Busse zwei eigens gestaltete Fahrstrecken durch die Stadt.**

BY BUS & BOAT

🇬🇧 Enjoy complete freedom on your Berlin trip! Ride on all our Hop On-Hop Off buses and boats as much as you like to explore all of the city's sights and attractions in your own unique way.

🇩🇪 Genießen Sie völlige Freiheit auf Ihrem Besuch in Berlin! Nutzen Sie alle unsere hop-on hop-off Busse und Boote, um die Stadt und ihre Sehenswürdigkeiten ganz nach Ihren Wünschen zu entdecken.

BY BOAT

🇬🇧 Discover the city from a different point of view on 5 different boat tours, for example with the 3.5h bridge tour (blue line) on the Spree and Landwehr Canal. Did you actually know? Berlin has more bridges than Venice! Or join us on the 1 hour city center tour to see directly into the heart of Berlin. All tours are operated by Reederei Riedel.

🇩🇪 Entdecken Sie die Stadt von einer anderen Perspektive auf 5 verschiedenen Schiffstouren, wie z.B. der 3,5-stündigen Brückenfahrt (Blaue Linie) über Spree und Landwehrkanal. Wussten Sie: Berlin hat mehr Brücken als Venedig! Oder nehmen Sie an der 1-stündigen Stadtkernfahrt (Gelbe Linie) durch die Innenstadt teil und schauen Sie in das Herz Berlins. Alle Touren werden von Reederei Riedel durchgeführt.



TICKETS

TICKETS BUS LINE 1 & 2	ADULT	CHILD (6-15)
24h ticket	€ 28	€ 14
48h ticket	€ 32	€ 16

TICKETS BUS & BOAT	ADULT	CHILD (6-15)
24h ticket	€ 48	€ 24
48h ticket	€ 55	€ 27,50

TICKETS BOAT	ADULT	CHILD (6-15)
24h ticket	€ 24	€ 12
48h ticket	€ 29	€ 14,50

DEPARTURES BUS

Complete tour approx. 120 minutes (LINE 1) or 45 minutes (line 2)

DATE	First	Last full tour
April 1 - October 31	09:30	16:30
November 1 - March 31	09:30	15:30

For details about the frequency and the timetable: talk with our sales staff or check our webpage.
Für genauere Zeitangaben wenden Sie sich bitte an unser Personal oder schauen Sie auf unsere Website.

DEPARTURES BOAT

Complete tour approx. between 60-195 minutes depending on the line

DATE	First	Last
April 1 - November 10	10:00	15:30

For a detailed timetable, please have a look into the Hop On - Hop Off brochure from our boat cruise partner Reederei Riedel.
Für genauere Zeitangaben schauen Sie bitte in den separat erhältlichen Hop On-Hop Off - Flyer unseres Partners Reederei Riedel.

HOP ON
HOP OFF

SUPERDEALS

SEE MORE SAVE MORE

 = ADULT/ERWACHSENE €20 (€25*)
ADULT VIP €22,50 (€30*)
CHILD/KIND (3-14) €16,40 (€20,50*)
CHILD VIP €19,10 (€25,50*)

 = ADULT/ERWACHSENE €18 (€22,50*)
ADULT VIP €20,65 (€27,50*)
CHILD/KIND (3-14) €14,80 (€18,50*)
CHILD VIP €17,65 (€23,50*)

 = ADULT/ERWACHSENE €15,20 (€19*)
CHILD/KIND (3-14) €12,40 (€15,50*)

 = ADULT/ERWACHSENE €15,60 (€19,50*)
ADULT VIP €17,65 (€23,50*)
CHILD/KIND (3-17) €15,60 (€19,50*)
CHILD VIP €17,65 (€23,50*)

 = ADULT/ERWACHSENE €12,60 (€14*)
CHILD /KIND (7-18) €9

 = ADULT/ERWACHSENE €11 (€12*)
CHILD/KIND (6-16) €7 (€8*)

* original door rate

BUY YOUR TICKET ON BOARD, FROM OUR SALES STAFF OR STROMMA.COM/BERLIN

